
Aan de Afdeling Limburg 

t.a.v. dhr. H. Roks 

Betreft: uw brief d..d 23 februari 2023 n.a.v. de indeling SPC bij vlieggebied Midden-Limburg 

Datum: 3 maart 2023 

Geachte heer Roks, 

 

Bij deze wil het bestuur in samenspraak met de voorzitters van het SPC te Sittard reageren op uw 

besluit d.d. 23 februari j.l. betreffende de indeling van het SPC bij Midden-limburg. 

Allereerst willen wij u aangeven dat de communicatie omtrent het hele gebeuren geen prijs 

verdiend. Wij hebben uw beslissing op 6 oktober van 2022 moeten vernemen van de voorzitter van 

district 8 dhr. Stoks  en dat is ons in ieder geval in het verkeerde keelgat geschoten. Zo ga je niet met 

je leden om. Het heeft vervolgens 3 brieven nodig gehad om met uw bestuur contact te krijgen om te 

praten over deze kwestie. Het gesprek heeft alsnog plaatsgevonden vóór de aanvang van de 

jaarvergadering van 2023. Jammer dat het op deze manier moet, en dat terwijl u hebt aangegeven 

dichter bij de verenigingen te willen staan om beter te kunnen communiceren. 

Daarbij willen wij u nog enkele pijnpunten voorleggen. 

Wij hebben tijdens het gesprek met u en dhr. Jacobs gevraagd of wij door deze indeling in de 

toekomst mogelijkerwijs in de richting van het Noorden moeten inzetten. (lees beperkt lokalen) Dat 

zou tot de mogelijkheden behoren indien we een paar jaar verder zijn. Wij hebben aangegeven dat 

wij dat niet zien zitten om bv naar Maria-Hoop of Roermond in te gaan zetten. Dhr Jacobs heeft toen 

aangegeven dat dat niet van toepassing zou zijn. Wij zouden dan gewoon in het zuiden kunnen 

inzetten.  

In 1 van de bestanden ( mededeling voor het seizoen 2023) die de afdeling heeft toegezonden als 

bijlage voor de jaarvergadering staat het volgende: 1.1.6 Inkorven leden niet zijnde lid van de 

Afdeling Limburg. Indien er liefhebbers duiven inkorven op midweekse trainingsvluchten welke 

geen  lid zijn van de Afdeling Limburg, dienen deze duiven in aparte manden te worden ingekorfd. 

Deze manden moeten worden voorzien van een label zodat de mensen welke betrokken zijn bij de 

lossing duidelijk is dat dit duiven zijn van buiten onze afdeling. Dit geldt voor zowel buitenlandse 

als NPO-leden. Deze duiven worden apart gelost. 

Dus, indien je in het buitenland woont of in Brabant worden de duiven wél apart gelost, terwijl wij 

vragen om te lossen met Zuid-West, alleen omdat we bang zijn omdat we grote verliezen verwachten 

met de jonge duiven geeft u niet thuis. Dat is wel heel raar. U verschuilt zich achter de zogenaamde 

vlieggebieden opgesteld door de NPO. Tja, we kunnen niet anders, de NPO heeft dit nu eenmaal in 

het leven geroepen. Dat kan wel zijn, maar u bepaald de indeling, en niet de NPO. 

 

 



Het samengaan met MLS om te komen tot 1 samenspel:  

Ook hier is er door met name 1 bestuurslid van de afdeling verkeerde info doorgegeven aan het 

bestuur van de afdeling. Wij gaan niet 1 samenspel vormen met MLS. De oorzaak hiervoor doet niet 

ter zake, maar door deze onjuiste info is het net alsof de indeling van het SPC naar Midden-Limburg 

een logische stap zou zijn. U heeft zich laten leiden door verkeerde informatie ipv eerst contact op te 

nemen met het bestuur SPC. Wederom een kwalijke zaak. 

 

Vlieggebieden: 

De NPO heeft het aantal leden voor de vlieggebieden op 150 gesteld. Waarom de NPO vlieggebieden 

heeft Ingesteld is mij nog steeds een raadsel. Indien er per afdeling een “papieren” uitslaglijst wordt 

samenstelt kan eenieder die aan de nationale kampioenschappen wil deelnemen hier gebruik van 

maken. 

Op de afdelingsvergadering is er mede gedeeld dat er 67 leden minder zijn (lees gestopt/overleden) 

in Limburg. Indien je dit aantal afzet tegen 150 leden per vlieggebied, dan kun je helaas niet anders 

tot de conclusie komen dat de vlieggebieden en het idee erachter binnen nu en 5 jaar (wellicht 

korter) achterhaald zijn. Daarbij zijn de nu nog grote samenspelen niet bereid om hun grenzen voor 

aanname andere samenspelen te laten vallen. Grotere samenspelen wordt de toekomst, 

vlieggebieden zijn een verzinsel. 

 

Wie maakt er gebruik van de nationale kampioenschappen, m.a.w. wie heeft hier de duiven voor? 

Het overgrote deel van de leden kunnen hier niet aan deel nemen omdat ze niet kunnen opboksen 

tegen de grote hokken. Is ook niet erg, het zij zo. Maar als je als samenspel in een vlieggebied wordt 

ingedeeld waarbij je van tevoren weet dat dat vele verliezen gaat opleveren, met name bij de jonge 

duiven, dat dat grote ergernis met zich mee brengt.  

Ter info: Wij hebben altijd als samenspel Sittard met Zuid gelost, en nu lossen we met het vlieggebied 

Midden Limburg. Verschil Sittard→ Eijsden ongeveer 18 km (zuid) en vlieggebied Midden Limburg 

Sittard→ Horst ongeveer 50 km. Dat is bijna 3 x langer. 

Wij gaan de aangesloten verenigingen verzoeken om met hun leden te praten of zij überhaupt gaan 

zetten op de oefenvluchten van Marche. Indien er te weinig leden per vereniging zijn zullen wij de 

leden die wél willen zetten verzoeken om in 1 lokaal binnen het SPC in te gaan zetten. Wij zullen u 

tijdig op de hoogte brengen hierover. 

 

Tijdens de telefonische mededeling van de beslissing van de afdeling heeft dhr. Jacobs zelf 

aangegeven voorstander te zijn van een indeling op telefoonnetnr. Dat probeer ik al jaren te 

verkondigen maar niemand luistert. Zet 043+046 bij elkaar, maak van 045 één gebied en maak van 

de rest Noord-Limburg, met dien verstand dat u ook hierbij moet rekening houden met de 

opleervluchten van de jonge duiven met Noord. (alsnog scheiding Midden-Limburg met Noord) 



Tijdens ons gesprek op de jaarvergadering heeft dhr. Jacobs aangegeven de uitkomst van de 

beslissing van de Afdeling mondeling tijdens een gesprek zou mededelen. Ook hier is helaas aan 

datgene wat hij zelf heeft voorgesteld niks van terecht gekomen. 

 

Als laatste willen wij u meegeven dat in de beslissing die u per mail hebt weergegeven u aangeeft dat 

het bestuur van de afdeling in de persoon van dhr. Jacobs het telefonisch onderhoud met de 3 

aangesloten verenigingen als positief heeft ervaren. Ik kan u verzekeren dat dit bij de 3 verenigingen 

als niet waar wordt ervaren. 

 

Wij betreuren de gang van zaken waarin u met name de belangen van onze jonge duiven niet ter 

harte wilt nemen. 

Namens de 3 aangesloten verenigingen van het SPC 

 

Wil van den Bongard 

Secr. SPC Sittard 

 

P.S.  

Indien het Samenspel in Beek individuele leden gaat aannemen vanuit de vereniging van Puth heeft 

de vereniging van Puth alsook het SPC geen bestaansrecht meer. Wij hopen dat u dat meeneemt in 

de richting van dhr. Jacobs.  


